
 

 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG   (19.952347) 
Artikel 38 Reglement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

Schriftelijke vraag aan ☒ het college van burgemeester en wethouders  ☐ de burgemeester 

 

Onderwerp: Verkeersveiligheid parallelweg Volkelseweg (o.a. ter hoogte Retraitehuis/de Gaarden) 

 

Zoals ongetwijfeld bij U bekend is de verkeersintensiteit op de parallelweg Volkelseweg als gevolg van de 

realisatie van het woonwijkje de Gaarden/omgeving Retraitehuis fors toegenomen. 

 

Op deze smalle (parallel)weg zijn de verkeersstromen niet gescheiden. Autoverkeer, fietsverkeer en 

wandelaars lopen door elkaar met alle gevaarlijke gevolgen van dien. Auto’s rijden vaak veel te hard. 

 

Daarbij komt dat met vaste regelmaat ter hoogte van het Retraitehuis de weg vol slibt door aan beide 

zijden met auto’s te parkeren. Voor fietsers en wandelaars nauwelijks een doorkomen aan.  

En al die geparkeerde auto’s veroorzaken ook gevaarlijke situaties wanneer je vanaf de Missiezusterlaan of 

Retraitelaan de parallelweg op wilt rijden. Je ziet niet tot nauwelijks of er iemand aankomt. 

 

En als het al niet genoeg is. Parkeerders die de Volkelseweg oversteken naar scouting Uotha. Of kijk eens 

naar het oversteekpunt ter hoogte van de Kennedylaan-Volkelseweg naar het Sportpark. 

 

We mogen van geluk spreken dat er nog geen zeer ernstige ongevallen hebben voorgedaan. Maar 

voorkomen is beter dan genezen. 

 

Wij hebben daarom de volgende vragen aan het College 

 

Vragen: 

 

1) Is het College bekend met de gevaarlijke situaties die zich regelmatig op en bij de parallelweg 

langs de Volkelseweg voordoen ? 

2) Gelet op de urgentie vernemen wij gaarne of en zo ja wanneer op korte termijn passende 

maatregelen worden getroffen 

3) En tot slot nemen wij aan dat bij het nemen van passende maatregelen de aan- en omwonenden 

betrokken zullen worden ? 

 

 

Afdoening: ☒ schriftelijk ☐ mondelinge beantwoording 

 

Ondertekening: 

Datum indiening : 12-11-2019  

Fractie : D66  

Naam indiener : Matthie van Merwerode  

Einddatum/id.nr. iBabs: 12-12-2019 / 109 
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ANTWOORD OP SCHRIFTELIJKE VRAAG 

Artikel 38 Reglement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

Antwoord door:  ☒ college van burgemeester en wethouders van Uden  ☐ burgemeester 

Datum: 3-12-2019 

Antwoord: 

1) In de wijk zijn nieuwe bewoners en bedrijven, en er wordt nog steeds gebouwd. Het college is 

bekend met de verkeerssituatie op de Volkelseweg.  

  

2) In 2020 starten de voorbereidingen voor de herinrichting van de parallelweg. 

Vooruitlopend op de herinrichting neemt de gemeente diverse maatregelen om de 

verkeersveiligheid te bevorderen: 

 In het voorjaar van 2020 worden een tweetal plateau’s aangelegd  

 De doorsteek naar de Volkelseweg thv de Kersengaarde wordt ook in het voorjaar van 

2020 verbreed. 

 Er worden extra borden 30km/zone geplaatst (afhankelijk van levertijd borden). 

 Er wordt onderzocht of er een parkeerverbodszone ingesteld kan worden.  

 Er wordt een dynamische snelheids-indicator (led bord met gereden snelheid) 

periodiek ingezet. 

  

3) Bewoners worden tijdens de voorbereiding in 2020 betrokken bij het tot stand komen van het 

definitief ontwerp van de Parallelweg van de Volkelseweg. Tijdens die voorbereiding worden 

alle verkeersstromen en de parkeersituatie goed bekeken om zo tot een optimaal ontwerp te 

komen, wellicht in de vorm van een fietsstraat.  

 


